
Vážení kolegové, vážení studenti, 

za dvanáct let ve funkci proděkana pro Zubní lékařství jsem absolvoval mnoho zasedání 
Akademického senátu LF UP. Proto vím, že je role akademického senátu nezastupitelná a pro chod 
Lékařské fakulty potřebná.  

Je důležité, aby v akademickém senátu byly proporcionálně zastoupeny všechny obory. Zubní 
lékařství je podle výsledků v předcházejících volbách z tohoto pohledu v relativní nevýhodě.  

Budu velmi rád, pokud se mi podaří stát se členem Akademického senátu LF UP.  V případě úspěchu 
se budu snažit prospět nejen svému oboru, ale především celé Lékařské fakultě Univerzity Palackého. 
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